
Referat fra Generalforsamling i Midtsjællands Golfklub 28. marts 2023 

Referent Michael Mildahl 

Fremlæggelse af beretning Erling Hviid fremlagde bestyrelsens beretning, som 
kan ses HER . 
Beretningen blev godkendt uden yderligere 
spørgsmål. 

Fremlæggelse af revideret regnskab Claus Carmel fremlagde regnskabet, og gennemgik 
de vigtogste punkter. Der var Ingen yderligere 
spørgsmål – regnskabet godkendt 

Fremlæggelse af budget 2023 1377 Kim Rytoft 
Regningen er kommet sent. Hvorfor? 
Svar: Vi fik først dokumentation for beløbets 
størrelse meget sent. 
 
1377 Kim Rytoft  

• Hvorledes er EL regningen opgjort ? 
seperate målere etc.  

• Er der en force majeure paragraf i aftalen 
med baneejer – 80 % kompensation er ikke 
unormalt i lignende tilfælde. 

• Endvidere blev der vedtaget en 
kontingentstigning sidste år på 300 kr. Det 
var pga. af krisen og den var midlertidig. 

 
Svar: Der er separate målere, og elregningen 
omfatter kun forbrug til vandingsanlæg etc på 
selve golfbanen. 
Bestyrelsen har valgt at kompensere 100% ift. til de 
dokumenterede udgifter. 
Kontingentstigningen var ikke pga. krisen og på 
ingen måde midlertidig. 
 
392 Ole Rausbæk 
Understregede at budgettet iflg. vedtægterne skal 
fremlægges men ikke godkendes af 
generalforsamlingen 
Der burde have være informeret om den 
ekstraordinære stigning. 
 
2558 Jan Gottschalck 
Efter budget ca. 800.000 tilbage i egenkapital. 
Hvad med max. antallet på 900 
 
Svar: De 226.000 er en engangs omkostning vedr. 
2022’s ekstraordinære udgifter. Hvis udgifterne 
stiger fremover, skal kontingentet vedtages jvf. 
vedtægterne, så kassen ikke bliver udhulet. 
Bestyrelsen fastsætter antallet af medlemmer. 

http://midtgolf.dk/images/Midtgolf/GF/2023/Generalforsamling%202023.pdf


 
3039 – Tina Nielsen 
Tak til Hans Larsen for bad og varmt vand i 
vinterperioden. 
 
Vedr. Note 4 
Ekstraordinær baneleje 220.000, hvad er det? 
 
Svar: Det er gødning, frø, el og diesel. 
 
392 Ole Raunsbæk 
Vedr. note 4: Hedder baneleje/vedligehold. Skulle 
nok have været vedligehold. 
 
Thorhauge 1964 
§4 og §5 
Bestyrelsen indstiller til generalforsamlingen. 
Forslag fra medlemmer og bestyrelse. Mente ikke 
at ekstraregningen havde været behandlet på 
seneste bestyrelsesmødebestyrelsesmødet 
 
Svar Erling Hviid: Der blevet i den grad diskuteret 
og der var enighed om at acceptere regningen når 
dokumentationen for beløbet forelå. (dette blev 
bekræftet af Claus Carmel, Michael Mildahl og 
Birgitte Raaschou, som alle havde deltaget i 
bestyrelsesmødet.) 
  
 
1904 Søren Rohr 
På spørgsmålet om kontingent sidste år, var det en 
stigning på grund af øgede udgifter? 
 
Svar: Det var en generel kontingentstigning for at 
bringe kontingentet på niveau. 
 
2954 Birgitte Raaschou 
Bestyrelsen var enige om at acceptere 
ekstraregningen. Det var en generel diskussion 
under gennemgangen af Generalforsamlings 
oplægget. 
 
392 Ole Raunsbæk 
Et budget skal forelægges og ikke vedtages. 
Min forventninger er et lille minus eller 0 de 
kommende år. 
 
 
 



 

Kontingentfastsættelse Ingen stigning i 2024. Vedtaget. 
 

Forslag §6 2889 Finn Nejstgaard 
Vedr. valgproceduren – foreslog at 
bestyrelsesmedlemmer valgtes separat og derefter 
suppleanter. Det burde måske blive verificeret og 
klarificeres lige nu. 
 
Svar: hensigten med forslaget var udelukkende at 
tydeliggøre den nuværende procedure – ikke at 
lave valgproceduren om. 
 
2660 Linda 
Forslog at ændre lidt i formuleringen så denne 
bleve endnu mere tydelig. 
 
3039 Tina Nielsen 
Forslår at formuleringen ændres og vises for 
generalforsamlingen efterfølgende. 
 
756 Erling Hviid 
Bestyrelsen forslog at tage den af så den kunne 
genfremsættes næste år i stedet.  
 
2894 Ulrik Hansen 
Forslog at omformulere forslaget nu. Hvilket skete. 
 
 
1285 Berit Carmel 
Der står noget andet i det udsendte forslag. Det 
burde være det samme. 
 
 
2660 – Linda bidrog til omformulering af forslaget.  
 
Forslaget kom herefter til afstemning og blev 
vedtaget. 
 
 
 
 
 

Forslag fra medlemmer Fra Ulrik Hansen 2894 
Forslag vedr. §7 
Der skal være sammenhæng mellem indkaldelse og 
forslag. Og ønskede med sit forslag en langt korter 
frist (én uge før generalforsamlingen) for 
indlevering af forslag fra medlemmer.  



 
392 Ole Raunsbæk 
Vi bad bestyrelsen sidste år, at det kom med i 
nyhedsbrevet i november inden 
generalforsamlingen, hvilket skete. 
 
2894 Ulrik Hansen 
Det er ikke det samme som at ændre vedtægterne. 
Ønskede mulighed for at indsende forslag efter 
indkaldelsen. 
 
Formanden fremlagde bestyrelsens modforslag 
som indeholdt en deadline for varsling af 
generalforsamlings datoen og en 4 ugers frist ift. 
denne 
 
2894 Ulrik Hansen 
Man læser ikke et nyhedsbrev før. Der er ingen 
problemer i denne IT at få tingene sendt ud. 
 
1855 Anders Hempel 
Forslag om at sende det ud på mail i stedet for at 
offentliggøre det på hjemmeside. 
 
58 Morten Pedersen 
Både på hjemmeside og mail. 
 
1657 Casper Bonde 
Hvis generalforsamlingen bliver afholdt i februar, 
så opstår der problemer. ( med bestyrelsens 
forslag) 
Hvis der varsles og indkaldes 4 uger før, så er det 
ikke muligt for medlemmer at sende forslag ind. 
  
1964 Jørn Thorhauge 
Hjemmeside og mail 
 
392 Ole Raunsbæk 
Kan godt forstå bestyrelsens bekymring om at 
kunne nå at behandle og udsende  
 
2894 Ulrik Hansen 
Tidsmæssig forskel er vigtig, der skal være en 
forskel. 
 
1377 Rytoft  
Foreslog 4 uger og 2 uger.   
 
1285 Berit Carmel 



Generalforsamlingen varsles med 8 uger og forslag 
senest 4 uger før. 
 
Da Berits forslag til ændring af Ulriks forslag flugter 
med de frister bestyrelsen havde foreslået, blev 
Ulrik Hansens modificerede forslag godkendt. 

Valg af formand Michael Mildahl valgt som formand 

Valg til bestyrelse Lasse Hjort 101 ønsker at opstille 
Søren Rohr 1904 ønsker ligeledes at opstille 
Ole Raunsbæk 392 
Morten Bagger 2245 
Gregers Hastrup 1700 
 
Lasse Hjort er valgt til bestyrelsen med 91 stemmer 

1. suppleant Ole Raunsbæk 78 stemmer 
2. suppleant Søren Rohr 61 stemmer 

 

Valg af revisor og suppleant Kurt Nikolajsen blev valgt 
Thomas Justesen (suppleant) 

Evt. 2845 Hans Sether 
Ville gerne se hele den nye bestyrelse. 
 
2048  Henrik Olsen 
Det nye miljøområde. Hvordan tænker man at 
informere om dette. Man kunne sætte et skilt på 
teestedet 
 
67 Christian Wallin 
Hvem er idémanden til det nye miljøområde? 
 
Svar: Claus Carmel står bag idéen, men bestyrelsen 
bakker op. Det handler om diversitet. 
 
1855 Anders Hempel 
Der mangler frivillige til juniorarbejdet. Opfordrede 
til at nogen melder sig. 
 
58 Morten Pedersen 
Føres der protokol i bestyrelsen?  
Referat: Godt råd er at offentliggøre det. 
 
1078 Martin Gläser 
Biodiversitet. Skulle baneudvalget ikke lave skilte 
om hvor man må hvad. Buggy m.m. 
 
58 Morten Pedersen 
Sekretariatsfunktionen. Hvad laver de for 
medlemmerne? Kunne de stå for at lave noget i 



forbindelse med  at samle tee tider for at forbedre 
baneflowet ? 
 
2889 Finn Nejstgaard 
Overveje at indføre E5 som lokalregel. 
 
1628 Jane Nielsen 
Med hensyn til skilte. 
Kunne man ikke se på om guidningen af buggyer 
med skilte skulle gøres bedre. 
 
2954 Birgitte Raaschou 
Orienterede om det nye DGU initiativ vedr. 
”kvinder og golf”. 
 
1583 Bjarne Poulsen 
Ønsker om bedre teesteder på 6-huls banen. 
Hvem skal stå for det? Det skal laves. 
 
Svar: Hans Larsen 
Teesteder på 6-huls banen er en problematik der 
skal ændres. 
 
1078 Martin Gläser 
Fint anlæg og flere medlemmer. Der kommer mere 
run på banen og mere ventetid. 
Kan man tænke at bænke og skraldespande på 
teestederne bliver genoprettet 
 
Svar: Hans Larsen 
Alle skraldespande bliver fjernet, da der nu er krav 
om affaldssortering i mange fraktioner.  Hvad 
angår bænke, så lad os se på det hvis det er et 
ønske.  
 
2558 Jan Gottschalck 
Der kunne sorteres på 9 og ved 15. 
 
1687 Birgitte Raaschou 
Vedr. Affald: Det jeg har med ud i bag’en kan jeg 
godt tage med hjem. 
 
1377Kim Rytoft 
Mange klubber der har problemer med belastning i 
weekenden har indført, at greenfee spillere først 
kan booke tider efter 13. 
 
3537 Philip Vestergaard 






